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aan JO BROUNS
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Zorgpersoneel  -  Evaluatie zij-instromers

Het personeelstekort in de zorg is al jaren een probleem. Aangezien het steeds moeilijker 
is om geschikt personeel te vinden voor de zorg, wordt ervoor gekozen om in te zetten 
op zijinstromers. Vorig jaar sloot de regering al een akkoord met de sociale partners om 
ruim drieduizend mensen aan te trekken via zijinstroom. Het gaat daarbij om mensen die 
nog niet over de juiste kwalificaties beschikken, maar wel meteen aan de slag kunnen in 
de zorg en daar worden opgeleid. Minister Crevits gaf recent nog aan dat er 7000 euro 
per traject wordt uitgetrokken, zodat de werkgever in de gepaste begeleiding kan 
voorzien op de werkvloer. In totaal gaat het om 23 miljoen euro.

1. Hoeveel zijinstromers waren de voorbije drie jaar werkzaam in de zorg- en 
welzijnssector? Graag een overzicht per zorgsector.

2. Hoeveel zijinstromers verlieten de zorg- en welzijnssector de afgelopen drie jaar? Om 
welke redenen werd ervoor gekozen om de sector te verlaten? Na hoeveel jaar 
verlieten zij opnieuw de sector? Graag een overzicht per zorgsector. Indien deze 
informatie niet voorhanden is, neemt de minister dan initiatieven om dit in de 
toekomst wel op te volgen?

3. Is er al een evaluatie over het huidige beleid inzake zijinstromers gebeurd? Zo ja, 
wat waren de resultaten? Zo niet, zal de minister initiatieven nemen om te voorzien 
in een evaluatie en welke criteria zullen daarbij gehanteerd worden?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (575), Jo Brouns (520)



JO BROUNS 
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 520 van 31 maart 2023
van IMMANUEL DE REUSE

Een antwoord zal worden aangeleverd door de bevoegd minister Hilde Crevits, 
Viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Welzijn, 
Volksgezondheid en Gezin.


